

Title (en)

Container for the preparation of a mobile useful space

Title (de)

Container zur Bereitstellung von mobilem Nutzraum

Title (fr)

Conteneur pour la préparation d'un espace utile mobile

Publication

EP 1561872 A1 20050810 (DE)

Application

EP 05002451 A 20050206

Priority

DE 102004004638 A 20040207

Abstract (en)

Container comprises a covering element (2), side walls (4) and a base element (3) arranged to form a chamber. The side walls have wall elements (7) which pivot using a flap mechanism. The container can be transferred from a use position into a transport position in which the wall element is pivoted between the base element and the covering element. Preferred Features: The base element has a holder for receiving an insert module. The holder is structured to insert the insert module by lateral sliding and fix using a fixing element.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft einen Container zur Bereitstellung eines mobilen Nutzraumes, mit einem Deckenelement (2), mit einer oder mehreren Seitenwänden (4) und mit einem Bodenelement (3), die in einer Gebrauchsstellung so zueinander angeordnet sind, um den Nutzraum zu bilden, wobei die Seitenwand ein oder mehrere Wandelemente (7) umfasst, die mit Hilfe eines Klappmechanismus (6) verschwenkbar sind, wobei der Container von der Gebrauchsstellung in eine Transportstellung überführbar ist, indem das Wandelement (7) zwischen Bodenelement (3) und Deckenelement (2) verschwenkt wird, dass die Wandelemente (7), das Bodenelement (3) und das Deckenelement (2) im Wesentlichen aufeinander und parallel zueinander liegen, wobei das Bodenelement (3) einen Modulraum aufweist, um ein oder mehrere Einsatzmodule aufzunehmen.
<IMAGE>

IPC 1-7

E04B 1/344

IPC 8 full level

E04B 1/344 (2006.01)

CPC (source: EP)

E04B 1/3445 (2013.01)

Citation (search report)

- [XA] US 5720405 A 19980224 - KARPISEK LADISLAV STEPHAN [AU]
- [XA] DE 19601689 A1 19970724 - UTZ GEORG HOLDING AG [CH]
- [XA] US 5611449 A 19970318 - PEDERSEN THOR [NO]
- [A] FR 2408695 A1 19790608 - ARIS SPA [IT]
- [A] US 4534141 A 19850813 - FAGNONI GIOVANNA MARIA [IT]

Cited by

WO2009156141A3; WO2020047576A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IS IT LI LT LU MC NL PL PT RO SE SI SK TR

DOCDB simple family (publication)

EP 1561872 A1 20050810

DOCDB simple family (application)

EP 05002451 A 20050206